

發佈日: 2022年2月14日

張貼至: 直至另行通知



C202200179A02_ODII

路線 Routes A12, NA12

臨時服務調整

Temporary Service Adjustment

2月16日生效

Effective from 16 Feb

由2022年2月16日(星期三)起, 上述路線班次會作出臨時修改, 直至另行通知, 詳情如下:

Effective from 16 February 2022 (Wednesday), the headway of captioned routes will be temporarily adjusted until further notice. Details are as follows:

路線 Route	每日由小西灣開出 Daily From Siu Sai Wan	每日由機場開出 Daily From Airport
A12	0530 0630 *0715 0830	1730
	0745 0845	1645 *1745 1845 2345
	<small>*0715經國泰城及民航處總部(星期一至五) via Cathay Pacific City & CADHQ (Mon - Fri)</small>	<small>*1745經國泰城及民航處總部(星期一至五) via Cathay Pacific City & CADHQ (Mon - Fri)</small>

路線NA12維持臨時暫停服務, 直至另行通知。

Temporary suspension of Route NA12 will be continued until further notice.

前往機場的乘客, 可選乘路線18/18P/18X/720/780/788於中環砵甸乍街巴士站轉乘路線E11或E11A。前往市區的乘客, 可於機場(地面運輸中心)乘坐路線E11或E11A轉乘其他路線。乘客可於「新巴城巴APP」或城巴網站查閱路線資料及實時抵站時間, 敬請留意。

Passengers to Airport can take Routes 18/18P/18X/720/780/788 and interchange to Routes E11 or E11A at Central Pottinger Street bus stop. Passengers to City can take Routes E11 or E11A at Airport (GTC) and interchange to other routes. Passengers can obtain the routes information & estimated time of arrival using 'Citybus/NWFB APP' or [Citybus website](#). Thank you for your attention.

營運部(九龍及新界) 啟

Operations Department (Kowloon & NT)
CF/cwk